

Franckesche Stiftungen zu Halle

Lebenslauf von Friedrich Eberhard Collin.

Collin, Friedrich Eberhard

Halle (Saale), 23.06.1705

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-193574](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-193574)

6. Friedrich Eberhard Colling natus Wormatia 1685-
mense Decemb. Sed, irruentibus postmodum Gallis-
totig Palatinatus-Devastatoribus, urbe Patria ignis
crudelitate solo aequata, exul factus cum Parenti-
bus Francofurti ad Moenū ad tempus comoratus sum,
ibi vero diutius Subsistere cū et parva res domestica
et Dei voluntas optima omitteret, conjectis
iis in navem, q̄ auferre licuit, tandem devenim,
Werthemiam, ubi Ludo literario affectus, et
mediocres p̄fecty affectus sum; quo facto studio
Theologico initiatus ei maximā opā navari,
absolute tandē curriculo hoc inferiori, exussi
pulverē scholasticū, atq; Academiā Gissenam
ad annū peti, quo revolutis, hūc Halam iter
meū sub auspicio Divino direxi, ubi, postquam
Exc. Dñs. Professoribus atq; Benefactoribus innatus,
p̄ceptor i Classis hebr. et Græc. electus, sum
et in numerū gratis cibandorū receptus sum.
Anno 1705 mense 23 Jun. discessi Jenam mense
7^{bris}. 707

Johannes Friedrichus Degen, Cantendorffio-Variscus
habens annos circiter viginti septem; cuius parens est
Nicolaus Degen, iam pastor ecclesiae in vico Linden,
hard quodam dicto, non procul civitate Barutho
sito. Anno aetatis octavo decimo in Gymnasium modo di-
ctae civitatis missus est, quo in binos annos studii
humanioribus aliisque operam dedit. Hinc Jenam pro-
fectus, seque ad parentum voluntatem atque consilium